

Preface

The A.P.E.E.E. has created a tradition of organising a sporting competition between parents, students and teachers as one of the highlights of the annual school fête. Since the inaugural event in May 2009, the chosen activity has been a Basketball tournament, in the Gym Hall. There is always an excellent display of sporting values (not to mention performances...!) by everybody involved. Sincere thanks are due to all who took the time to participate and/or to support the teams in previous years: we count on your support again this year!! The cup, with the names of the winners, is on display in the school.

- 2008-09: the pupils (team A)
- 2009-10: the teachers
- 2010-11: the parents

L'A.P.E.E.E. organise un concours sportif entre les parents, les élèves et les enseignants lors de la fête annuelle de l'école, c'en est un des moments phares et une des traditions. Depuis l'évènement inaugural en mai 2009, il s'agit d'un tournoi de Basket, dans le hall sportif. Il y a toujours une excellente démonstration de valeurs sportives (pour ne pas parler des performances...!) par l'ensemble des participants. Nos remerciements vont à tous ceux qui ont pris le temps de jouer et/ou de soutenir les équipes au passé: nous comptons sur vous de nouveau cette année!! La coupe, qui porte les noms des gagnants, est visible à l'école.

- 2008-09: les élèves (équipe A)
- 2009-10: les enseignants
- 2010-11: les parents

2008-09



2009-10



2010-11



Participants

You want to get involved for 2011-2012? Please contact:

- Pupils or Teachers:
pinheiro-saraiva.susana@hotmail.com
- Parents: Luca.Martinelli@ec.europa.eu

Vous voulez participer en 2011-2012? Veuillez contacter:

- *Elèves ou Enseignants:*
pinheiro-saraiva.susana@hotmail.com
- *Parents: Luca.Martinelli@ec.europa.eu*

APEEE also organises a basketball tournament for the extracurricular activity participants. Please contact: jose.perez_abd@curia.europa.eu / kamil.basket@wp.pl

L'APEEE organise également un tournoi de basket pour les participants à l'activité périscolaire. Veuillez contacter: jose.perez_abd@curia.europa.eu / kamil.basket@wp.pl



Competition at the school summer fête



Tournoi à la fête d'été de l'école

Secretariat : Room C1/004, Bâtiment Jean Monnet,
European Commission, L-2920 Luxembourg

Telephone : 4301.33105, 4301-31563 Fax : 4301.34869

E-mail : office@apeee.lu Web site : www.apeee.lu

Bank account IBAN : LU77 061 100377 3200 EUR